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КУЛТУРА '

Фестивалът „Мартенски му
зикални дни“ си извоюва со 
лиден престиж в цяла Ев
ропа и доказателство за-- то
ва е участието в него на го 
леми оркестри с високо—из
пълнителско равнище. За на 
ша радост и гордост бъл
гарските състави също се 
стремят да поднасят на ру
сенската публика най-добро
то, на което са способни, и 
показват висока класа. При 

съствувах па последните ня
колко концерта и съм възхп 
топ, например, от ентусиаз
ма и вдъхновението, с кон
то свири Младежкият сим
фоничен оркестър, от май
сторството па букурещките 
симфопици.

Аз написах Вариации и 
фуга но. тема от Хендел но 
повод 300-годшпнипата на 
големия композитор, но тази 

тема — Музика па водата, 
обичам от студент и още то
гава се опитвах да компози

рам по пея. Вариациите по
казват, че европейската музи
ка може да подаде ръка на 
българската ритмика и съм 
радостен, че те прозвучаха 
за първи път в Русе, на фес 
тпвала, който отдавна поз
навам н високо цепя.

II. А. ГЕОРГИ БАДЕВ: КЪМ РУСЕ ИМАМ ОСОБЕНО ПРИСТРАСТИЕ

За Мартенските музикал
ни дни са правени много по 
ложителнп и утвърждаващи 
оценки и аз винаги се при
съединявам към тях. И по
ради факта, че имам лично 
пристрастие към този град 
и този фестивал. Тук се със 
тоя първото ми участие със 

симфоничен оркестър и пача I 
лого на моята музикална | 
практика е в Русе. А благо- | 
дарение на редовни!е цока
ни, които ми отправят орга- > 
пизаторнте на фестивала, се , 
сближих много с русенските I 
музиканти. За мен Мартен- ; 
ските музикални дни са пай- | 

приятният международен фес 
тивал у нас. Радостен съм, 
че след изпълнението на фес 
тпвала „Бах, Хендел, Шутц“ 
в град Хале, тук за първи 
път в България прозвуча 
Концерт за цигулка и орке
стър от Бах .в оригиналния 
му вид.

3. А. ДИМИТЪР МАНОЛОВ: ТОПЛА, ИСТИНСКА АРТИСТИЧНА АТМОСФЕРА

Многократно съм дирижи
рал на фестивала „Мартен
ски музикални дни“, по учас
тието ми в неговия юбилеи 
е особена чест За мен. С Ру 
се н неговите оркестри ме 
свъпзват съкровени чувства 
и спомени и поради тази 
вътрешна взискателност ни
кога не съм бил напълно до 
волен от представянето си 
тук — надявам се. че тази 
година магията шс се разва
ли и амбициите ми те по
лучат покритие. Заедно с Ру 
селската филхармония рабо

тихме с много ентусиазъм п 
то върху творби, които се 
изпълняват рядко. Те са сви
детелство, че ценност га на ху 
бавата музика не може да 
бъде накърнена с нищо, тя 
само се увеличава с години 
те. 11 аз вярвам, че русенска
та публика, която се отли
чава с култивирана чувстви
телност, силна отзивчивост и 
артистично въображение, ще 
разбере това. В този град 
винаги се получава хубаво 

общуване между местните н 
гостуващите музиканти и 
причината е в топлата, пред 
разполагаща към откровеност 
артистична атмосфера, както 
н в сериозните критерии па 
русенските музикални писти-- 
тутн. /Кслад на фестивала 
нова зала и по-нататъшен 
разцвет,!
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